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Lublin, 20 października 2020 r. 

Pan Krzysztof Żuk 
Pre-,ydem Miasta Lublin 
za pośrednictwem 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

lnlfrpelacja radnego 
w sprawie dz.iałilń w celu ogr aniczeni.a szkód i z.agroienia 

srnwodowanego przez dziki 

Szanowny Pan ie Prezydencie, 

w miesiącu wrześniu dwu.krotnie inlerweniowałem w Straż.y Miejskiej w sprawie watahy dzików 

plądrującej okolice ul. Parczewskiej i ścieżki rowerowej wzdłuż Bystrzycy. Informacj a  ol problemie 

ma lazła się ró,\/Oież. w lokalnych programach informacyjn�h. 

Pomimo tych interwencji, dziki w coraz. ,,.riększej licz.bie nisz.czą poi.a i łąki wzdłuż.ścieżki 

rowerowejpomiędzy ul. Żeglarską a WiadU:klfm kolejowym. Mieszkańcy ul. Jano.vSkiej 

sygnalizują, że sl4da dzików podchodą pod domy zarówno od strony Starego Lasu jak i od strony 

Bysrrzycy. Mieszkańcy ul. Parczewskiej zglas1.ają, ie zarówno dorośli, jak Leż. dzieci zmuszeni są 

uciekać prud stadami dzików buszuji\cymi po ich ulicy i wokół zabudowali.. Jak długo murawy 

wzdłuż. ścież.ki rowerowej będą niszczone, a wyrwana darń leżała na drodze dla rc:A\/'erów? Czy 

musi dojść do \\ł)padku lub ktoś musi stracić zdrowie, aby stosowne służby zajęły się sprawą? 

Proszę o poważne potraktowanie problemu zgłaszanego przez mieszkańców 

zalpośrednicMem radnego, jak i bezpośrednio doslużb mi ejskich. 

Ponadto proszę o udzielenie odpowiedzi ile dzików odstrzelono w granicach mi.asta w bieżącym w

roku, ile odłowiono i przetransportowano poz.a :granice miasta. Jakie kC6zty zostały w z iązku 
�tym poniesione . Kiedy opis.ywana po\,yiej spra\.va z.c6tanie załatwiona? 

Z poważaniem 
Tomasz� 
Radny Mias,a Lublin 


